

# Concept of Banking

## مفهوم البنك

A bank is a financial institution licensed to receive deposits and make loans. Banks may also provide financial services such as wealth management, currency exchange, and safe deposit boxes. There are several different kinds of banks including retail banks, commercial or corporate banks, and investment banks. In most countries, banks are regulated by the national government or central bank.

البنك هو مؤسسة مالية مرخصة لتلقي الودائع ومنح القروض. قد تقدم البنوك أيضًا خدمات مالية مثل إدارة الثروات وصرف العملات وصناديق الودائع. هناك عدة أنواع مختلفة من البنوك بما في ذلك بنوك التجزئة والبنوك التجارية أو الشركات والبنوك الاستثمارية. في معظم البلدان ، يتم تنظيم البنوك من قبل الحكومة الوطنية أو البنك المركزي.

# Why banks exist :

1. Banks play an important role in the economy as financial intermediaries, matching up lenders and borrowers.

١. تلعب البنوك دورًا مهمًا في الاقتصاد كوسطاء ماليين ، حيث تضاهي المقرضين والمقترضين.

2. Lenders direct a portion of their financial wealth to bank deposits. Borrowers seek loans to finance assorted expenditures.

٢. يقوم المقرضون بتوجيه جزء من ثروتهم المالية إلى الودائع المصرفية. يسعى المقترضون إلى الحصول على قروض لتمويل نفقات متنوعة .

3. Banks act as intermediaries, issuing debt and equity to capitalize their intermediation activities.

٣. تعمل البنوك كوسطاء ، وتصدر الديون وحقوق الملكية لرسملة أنشطة الوساطة الخاصة بها.

4. Relative to direct lending banks issue safe, demandable deposits, thus removing the need for savers to monitor the risk-taking behavior of the borrowers.

٤. بالنسبة لبنوك الإقراض المباشر ، تصدر ودائع آمنة قابلة للطلب ، مما يلغي الحاجة إلى المدخرين لمراقبة سلوك المخاطرة للمقترضين.

5. Bank intermediation allows lenders to have timely access to their savings while also giving borrowers the option to borrow for longer period investment plans.

٥. تسمح الوساطة المصرفية للمقترضين بالوصول في الوقت المناسب إلى مدخراتهم مع منح المقترضين أيضًا خيار الاقتراض لخطط استثمارية أطول فترة.